



## 利物浦约翰摩尔大学 Liverpool John Moores University 申请流程及要求

### 一、 申请时间

学分交换项目于每年 11 月初（申请春季学期交换）、5 月初（申请秋季学期交换）之前递交申请材料。暑期学校于每年 3 月报名，提交申请。研究生项目最晚于每年 4 月前提交申请。

### 二、 申请流程

申请人联系 LJMU 中国中心报名→ 准备申请材料→ 网上填写并提交申请表→ 等待审核和录取通知→ 支付全款学费及住宿申请→ 学校发放 CAS（学期项目无此步骤）→ 准备签证→ 入学

### 三、 入学要求

学分交换项目的短期交换生：2017 学年暂不需要雅思成绩，但应具备相应英语能力

本科：雅思 6.0（听说读写各单科不低于 5.5）；

注：若雅思 5.5，则需在我校读 6 周语言课

若雅思 5.0，则需在我校读 12 周语言课

硕士：雅思 6-6.5；本科平均成绩 75%

注：具体学分根据不同课程决定，听说读写各单科相应不低于 5.5 或 6 分

### 四、 申请材料

- 个人陈述电子版（英文，包括所要申请学院及专业，教育背景，学术经历，研究内容，所获成就，学习目的，职业理想等内容）。
- 学术成绩单电子版扫描件（英文）。
- 英语能力证明（学年交换或攻读学位需要 2 年内雅思成绩单。学期交换提供 2 年内雅思成绩单或四六级成绩单），电子版扫描件。
- 护照电子版扫描件。
- 2 份正式英文推荐信，需老师签名，电子版扫描件。
- 在读证明（英文），电子版扫描件。
- 所有艺术类专业需要提供作品集电子版或扫描件，要求不限，需展现自己的艺术思想。



注：材料准备齐全后，网上申请表填写并提交扫描件，如有疑问可至 LJMU 中国中心现场完成申请。

学期交换申请网址 <https://saaf.ljmu.ac.uk/>

研究生项目申请网址 <https://oaf.ljmu.ac.uk/>

## 五、录取及支付学费定金

资料提交后等待学校审核，发放录取通知书后需在网上确认并支付全款学费，学费详情请关注学校官网。

## 六、签证办理

申请签证的时间必须在开学前的 3 个月之内，超过 3 个月的申请将视为无效申请。签证审查时间一般是 15 个工作日，选择加急服务的则缩短到 3-5 个工作日。学生签证费用为 335 英镑，费用只能在网上在线付款，拒签后费用不退还。

可自行申请，网址为：<http://www.vfsglobal.co.uk/china/>，也可通过代理申请。

所需材料：

- 护照（至少有一页空白页，递交原件+护照首页复印件）
- 有效身份证（原件+复印件+翻译件）
- 户口本（原件+户主页复印件+申请者页复印件）
- 签证申请表（在线完成后打印并签名）
- CAS（原件+复印件）（学期项目无此项材料）
- 录取通知书（原件+复印件）
- 雅思成绩（目前只接受雅思成绩。）
- CAS 上要求的其他文件材料（例如毕业证，学位证等等。原件+复印件+翻译件）
- 白底签证照片两张（45mmX 35mm，照片背面写上自己的名字）
- 存款证明（可以是存单，存折或者银行开出的正规存款证明。如果存款是父母名下的需要额外提供申请者的出生证明或亲属公证书。方便起见建议存款存在申请者名下）
- 肺结核检测报告（自 2013 年 12 月 31 日开始，所有在中国境内包括香港和澳门的申请赴英期限超过 6 个月的个人均要求接受肺结核检测。考虑到时间问题，建议在签证前 2 个月做。）

## 七、住宿申请



申请网址: <https://www.ljmu.ac.uk/discover/your-student-experience/accommodation>

- 1、选择住处: 阅读网站上的相关信息, 选择你想要申请住宿的公寓名称和地址。
- 2、提交申请: 接受 LJMU 的入学通知之后 (uncondition/condition 都可以) 就可以到网上填写申请表并提交, 网上申请的开通时间可以关注学校的邮件通知和官网住宿版块的信息。由于住宿房间有限, 本着先到先得的原则分配, 所以请同学们尽早填写并提交申请。
- 3、完成预定: 申请提交 10 天以后, 你将收到邮件确认通知, 请仔细阅读邮件并按要求交纳定金, 以完成住宿房间预订。

有其他疑问可以联系 LJMU 住宿办公室 (accommodation office),

联系邮箱: [accommodation@ljmu.ac.uk](mailto:accommodation@ljmu.ac.uk) 联系电话: +44(0)151 231 4166

## 八、费用介绍

LJMU 针对合作院校开展的学习项目, 具体费用情况如下:

一学期学费	£6180
-------	-------

注: 与 LJMU 合作院校, 学校将在基础学费之上给予优秀学生适当学费减免。

除学费外, 我校不收取保险、注册、活动费等其他费用。留学相关的旅费和生活费用根据以往留学生经验**估算**如下 (一学期):

往返机票	£500-800
签证费	£335
住宿费	£2000 (按 20 周计算)
餐饮费	£1500 (按 5 个月计算)
合计	约£4535

注: 住宿环境为单人卧室, 厨卫六人共用

## 九、接机

我校为新生提供接机服务, 详情请关注学校官网。

## 十、项目咨询

如有任何疑问欢迎通过以下方式联系利物浦约翰摩尔大学中国中心

地址: 桂林路 100 号 国际交流处 310 室

电话: 021-64321307

邮箱: [X.Liu3@ljmu.ac.uk](mailto:X.Liu3@ljmu.ac.uk)    [X.Shao@ljmu.ac.uk](mailto:X.Shao@ljmu.ac.uk)    [Y.Huang1@ljmu.ac.uk](mailto:Y.Huang1@ljmu.ac.uk)

了解更多信息请关注我们的微信公众号:

学校官网: [www.ljmu.ac.uk](http://www.ljmu.ac.uk)





附件 1

## 本科英语专业学生可选专业

### HISTORY 历史学专业

The Faces of Britain

\*\*Modern European History: Myth, Memory and the Uses of the Past

The American Age

### JOURNALISM 新闻学专业

\*\*Professional Practice for International Journalists

(\*\*International News Reporting)

Professional Practice for International Journalists

\*\*Contemporary International Relations for Journalists

### ENGLISH 英语语言学专业

\*\*Reading English

\*\*American Classics

World, Time and Text

Literature and Context: Britain in the 1950s

### Media, Culture and Communication 文化传媒专业

具体课程待定

有\*\*的课程是第一学期的课程。部分第二学期的课程为选修课，每年视情况开设

### Liberal Arts proposal: semester long

This offering has been drawn together from a number of programmes across the school (and there are sufficient options for it to be run in semester one or two). Apart from the compulsory orientation module, they are all pre-existing, validated modules with appropriate capacity to absorb additional numbers of students. The programme, as a whole, will give students a strong grounding in the Liverpool region, local, global and cultural history, English language and literature and issues relating to contemporary journalism. Assessments are flexible and staff will be on hand to advise students on how to succeed and cope with the demands of the modules.

### HISTORY

#### 4102HIST. The Faces of Britain (semester 2)

The Faces of Britain sets out the foundations of British history by questioning how the British nation might be defined and how the British people might seek to establish their place within the nation. As such it



explores the various political, social and cultural factors which create the environment and backdrop to the negotiation of identity.

Assessment: Exam

#### **4104HIST. Modern European History: Myth, Memory and the Uses of the Past (semester 1)**

In this module students will explore these questions by examining the different stories which Europeans have told about the past over the previous two centuries. Students will consider the ways in which various political communities have manufactured different versions of the past in order to define their identities and legitimate their goals, as well as how individuals have made use of the past to suit their own ends.

Assessment: Essay

#### **4015HIST. The American Age (semester 2)**

In this broad module survey students are led through key developments in America's past, from its foundations, through the divisions caused by slavery to the nation's emergence on the world stage from the early 20<sup>th</sup> Century onwards. The module also introduces students to debates around American identity and politics, with case studies used to illustrate the diverse opinions and ideas that have informed America's development.

Assessment: Poster project

### **JOURNALISM**

#### **4031JOURN Professional Practice for International Journalists (Year-long/semester 1)**

##### **International News Reporting**

This is a year-long Level 4 module but the '**International News Reporting**' component is open to students as a semester 1 module. The aim of this component is to help students understand the broader context and specific characteristics of international news reporting. It also develops the students' knowledge and understanding of reporting on a global stage.

Assessment: creation of a news article

#### **5036JOURN Contemporary International Relations for Journalists (Semester 1)**



This Level 5 module provides students an opportunity to acquire the academic knowledge of International Relations that is relevant to the work of mainstream global news organisations. It also considers how news coverage of global conflict and terrorist events is shaped by a variety of domestic and international factors with particular reference to global terrorism since ‘September 11’.

Assessment: Essay

## **ENGLISH**

### **4100ENGL Reading English (semester 1)**

On this module students will read a wide variety of works from different periods and exemplifying the three major genres: poetry, fiction and drama. The module covers a long timescale, from the Renaissance to contemporary literature and introduces you to different ways of reading.

Assessment: Essay

### **4101ENGL American Classics (semester 1)**

American Classics is an introduction to American literature and its wider significance in American culture. We have selected a range of texts (novels and poetry) that are considered ‘classics’, and will be discussing what this means through a reading of the texts, their contexts and their critical histories.

Assessment: Exam

### **4105ENGL World, Time and Text (semester 2)**

On this module, you will read texts from different periods and of different styles and genres. A primary concern of the module is intertextuality, and you will be encouraged to make connections between quite different texts, to trace themes and concerns across time and space, and to discover and express intertextual relationships through scholarly analysis.

Assessment: Essay

### **4104ENGL Literature and Context: Britain in the 1950s (semester 2)**

This module explores the way literary works both reflect and change the social and cultural contexts that surround them. We’ll be working with a wide range of texts written in Britain during the 1950s, and exploring themes such as the post-war fracturing of class boundaries, changing social attitudes to the roles of men and women, immigration and the origins of Britain’s multicultural society, and the rise of youth culture.

Assessment: Exam



## **Media, Culture and Communication**

### Compulsory orientation module

This module introduces students to exploring a local British environment from a media and cultural studies perspective. Students will examine broadcast and print media. They will investigate the national role of the city through its history, heritage and place in the popular imagination. It looks specifically at the roles of sport, theatre, music, poetry and the nature of being a port city. Students will study different aspects of the city of Liverpool, develop their own project and be encouraged to undertake empirical research.





附件 2

项目申请流程时间表

时间	操作内容	备注
11月6日前	确定最终申报人名单 (包括学生姓名、年级、专业、电话、邮箱)	考虑到接受英国邮件问题，学生邮箱请留非qq邮箱
11月7日前	中国办公室开始接受并指导学生申请及材料的准备、检查	
11月15日前	学生备齐申请所需所有材料及扫描件 (详情参见上文第四点)	
11月15日前	在LJMU中国中心指导下填写并提交网上申请表，等待Offer发放	
11月底之前	签证申请材料准备齐全(详情参见上文第六点)	
11月底-12月初	查收Offer并确认(申请提交后一周左右出Offer Letter)	自费学生需要同时根据邮件提示缴纳学费
12月初	住宿申请(网上完成申请并支付)	由于宿舍紧张，尽早申请
12月初	申请签证(可以联系中介或自行办理，收到Offer立即申请)	签证一般15个工作日出签
12月底-1月初	预定机票	早订机票更便宜





附件 3

利物浦约翰摩尔大学学习申请表

姓 Surname		名 First Name	
性别(Gender)		出生年月 (Date of Birth)	
城市 City		国家 Country of Address	
住址 (英文) (Address)			
联系电话 Primary telephone		E-mail (非 QQ)	
国籍 Nationality		费用情况 Fee payer	公费 <input type="checkbox"/> 自费 <input type="checkbox"/> Sponsor Self
犯罪记录 Criminal Conviction	有 <input type="checkbox"/> 无 <input type="checkbox"/> Yes No	机构代码 Agent reference code	(选择目前所在院校)
护照姓名 Passport Name		护照号 Passpoet Number	
有效日期 Expiry Time		英语考试类型 Test	
取得证书日期 Date		各单项得分 Score	
学校名称 Institution Name		入学日期 Start Date	
毕业日期 Completion Date		年级 Qualification	
专业 Subject		有无英国留学经历 Have you previously studied in the UK	




个人陈述 Personal Statement ( 英文电子版 )



附件 4

### 网上申请表填写样例参考



## Partnership Application Form

Please enter the following information:

- Title required

**Level of Entry/Mode of Study**

Level of Entry (Select the Level of Entry from the dropdown list): Undergraduate	Mode of Study (Optional): Full Time
---	--

**Course (select a course using the 'Browse Courses' button)**

Course: Sport and Exercise Sciences, Exchange	Date of Entry: Jan 2018
Mode of Study: Full Time	Point Of Entry: Year 1

**Personal**

Title: Mr	First/Given Name: Xiaochun
Middle/Other Name(s) (optional):	Surname/Family Name: Shao
Date of Birth (DD/MM/YYYY): 04/02/1998	Gender: Male
Address Line 1: xxxxx	Address Line 2 (optional):
Address Line 3 (optional):	Address Line 4 (optional):
City: Shanghai	County/State/Region (optional):
Postcode or zipcode:	Country of Address: China



Postcode or zipcode: <input type="text"/>	Country of Address: <input type="text" value="China"/>
Country of Nationality: <input type="text" value="China"/>	Country of Residence: <input type="text" value="China"/>
Primary telephone: <input type="text" value="123456789"/>	Secondary telephone (optional): <input type="text"/>
Email Address: <input type="text" value="1650715000@sina.com"/>	Skype Address (optional): <input type="text"/>
Fee payer: <input type="text" value="Self"/>	Agent reference code (optional): <input type="text" value="Shanghai Normal University (Helen Zhang - 790134)"/>
Disability/Support Required (optional): <input type="text"/>	Criminal Conviction <input type="text" value="No"/>
Please tick if you are a care leaver <input type="checkbox"/>	

Passport (all details must be entered or none at all) \*

Passport Name: <input type="text" value="xxx"/>	Passport Number: <input type="text" value="xxx"/>
Expiry Date (DD/MM/YYYY): <input type="text"/>	

English Language Test (all details must be entered or none at all)

Test: <input type="text"/>	Date (DD/MM/YYYY): <input type="text"/>
Reading score: <input type="text"/>	Writing score: <input type="text"/>
Listening score: <input type="text"/>	Speaking score: <input type="text"/>

Current/Previous Qualification

Institution Name: <input type="text" value="Shanghai"/>	Attendance Type (optional): <input type="text" value="Full Time"/>
Start Date (DD/MM/YYYY optional): <input type="text" value="01/09/2017"/>	Completion Date / Expected Completion Date (DD/MM/YYYY): <input type="text" value="04/06/2020"/>
Qualification (e.g. A Level/BSc Degree): <input type="text" value="Second Year in University"/>	Subject: <input type="text" value="Sports"/>
Result/Grade: <input type="text" value="Refer to transcript"/>	Instruction Language (optional): <input type="text"/>



Result/Grade.

Refer to transcript

Instruction Language (optional).

Have you previously studied in the UK?:

No

Add another

截图(Alt + A)

### Personal Statement

Why do you want to study this programme:

xxxx

### Confirmation

You confirm that the information given on this form is true, complete and accurate and no information or other material information has been omitted. You accept that if this is the case, LJMU shall have the right to cancel your application and you shall have no claim against LJMU.

Clear form

Next